




























Concept

Gevraagd besluit

Besloten is dat de staatssecretaris de brieven zal ondertekenen (afhankelijk van de kabinetswissel). Het projectteam verstuurt eerst de tegemoetkomingsbrieven, zodat 

deze in ieder geval door de staatssecretaris kunnen worden ondertekend. Indien eerder een kabinetswissel plaatsvindt waardoor de huidige staatssecretaris de 

(vervolg)brieven niet kan ondertekenen, is de alternatieve route dat Tony de brieven ondertekend. 

Context

Akkoord / Niet akkoord.

Deon | Besluitpunt 2: Ondertekening brieven 









Concept

Gevraagd besluit

De staatssecretaris heeft de wens uitgesproken om zo empathisch en transparant mogelijk te communiceren richting burgers in de Deon populatie. Om deze communicatieprincipes in de 
burgerreis verder vorm te geven stellen we vanuit Communicatie voor om voorafgaand aan een ingeplande afspraak met een burger de burgerbehoeften alvast op te halen. 

Persoonlijk verdiepingsgesprek & Afrondingsgesprek Ophalen burgerbehoeften bij het inplannen van een persoonlijk gesprek 
1. Om MP medewerkers voorbereid het gesprek met een burger in te laten gaan stellen we voor om bij de afspraakmodule een korte vraag toe te voegen die de burgerbehoefte in 

kaart brengt. Het gaat hier om één beknopte open vraag; “Om u zo goed mogelijk te woord te staan bereiden wij ons graag voor het gesprek. Daarom willen we u vragen 
onderstaande vraag te beantwoorden. Wanneer zou dit gesprek voor u geslaagd zijn?”. We nemen hierbij een lerende aanpak, waarbij we in het begin kiezen voor een open vraag 
om de burger niet te sturen in het antwoord. Wanneer we meer zicht hebben op inkomende antwoorden kunnen we overgaan naar een gesloten (meerkeuze) vraag met optionele 
ruimte voor een open antwoord. 

Randvoorwaarden 
• Het is technisch mogelijk dit te realiseren op het portaal. 

Context

Akkoord / Niet akkoord.

Deon | Besluitpunt 6: ophalen burgerbehoeften bij inplannen persoonlijk gesprek



Concept

Gevraagd besluit

Gezien het feit dat Aangifte-selectie los staat van de afhandeling van FSV stellen we voor om de communicatiefilter UHT te laten vervallen. Dit betekent dat deze groep met burgers 
niet apart wordt aangesproken en niet eerst wordt uitgebeld alvorens zij communicatie vanuit Aangifte-selectie ontvangen. 

Context

Akkoord / Niet akkoord.

Deon | Besluitpunt 7: UHT geen communicatie variabele 



Concept

Bespreekpunten communicatieaanpak

1. De wettelijke termijn om te reageren op een beschikking is 6 weken. Nemen wij hierin een bepaalde coulance mee?

2. Wanneer er bij een burger sprake was van meerdere aangiften waarbij er geen selectie op basis van fiscale gronden zijn 
gevonden, ontvangt de burger dan meerdere compensaties? Indien ja, wordt dit in gezamenlijk uitbetaald of apart?

3. Op het moment dat de vooraankondiging uitgestuurd wordt is het onderzoeksresultaat mogelijk nog niet in te zien door het 
MP. Als burgers vragen om welke aangifte het gaat n.a.v. het ontvangen van de vooraankondiging, mag er dan door het MP 
in de FSV data gekeken worden om de vraag te beantwoorden?

Bespreekpunten





Datum Uitzoekpunt Voorstel vanuit project

23 augustus 2023 Hoe gaan we om met overledenen die recht hebben op financiële 
compensatie?

• Memo is finaal
• Proces van nabestaanden en uitbetaling wordt verder uitgelopen

31 augustus 2023 Burgers die niet in aanmerking komen voor financiële compensatie 
krijgen in hun brief te zien welke fiscale selectiegrond(en) is/zijn 
gevonden.

• Projectteam levert input over de fiscale selectiegronden in de brief en 
bijgeleverde flyer aan communicatie voor 02/11

31 augustus 2023 In samenwerking met SP wordt het proces voor bezwaar en beroep 
opgesteld. Uitzoekpunten zijn hierin:
- Wie is gemandateerd in welke fase (beschikking – bezwaar – 
beroep)?
- In welk systeem worden de bezwarenprocedures afgewikkeld 
(GBV)

• BelKa-team schrijft momenteel een advies.
• Huidige status is dat SP-medewerkers de bezwaren behandelen en de 

beroepen worden behandeld door J. de Vries en M. Baarslag-Clement
• Inrichting (systeem) bezwaarproces in GBV is in gang gezet en zal op tijd 

afgerond zijn

05 oktober 2023 Het projectteam bekijkt de mogelijkheden van een 2e-lijns 
beoordelingsteam binnen het team van 1e-lijns beoordelaars.

• Projectteam heeft dit met de 2e lijn opgestart (start 6-11).

05 oktober 2023 Het MT ontvangt graag een advies over het outbound bellen naar 
de hele populatie, alsmede over de ondertekening van de 
beschikkingen naar de burgers.

• Het outbound bellen naar de gehele populatie is momenteel nog een 
onderdeel van het bredere communicatievraagstuk. 

• De beschikkingen worden door de stas ondertekend (zolang hij nog in 
functie is). Alternatieve route is dat Tony de beschikkingen ondertekent. 

16 november 2023 Kunnen we inzichtelijk maken hoeveel burgers in de SadP-
onderzoekspopulatie een tussenliggend jaar hebben in hun 
correctie en om welke bedragen dit gaat?

• Binnen de Belastingdienst bestaan geen T-2 codes (enkel T-1). Het is dus 
ook niet mogelijk om uit te zoeken hoeveel burgers een tussenliggend jaar 
hebben in hun correctie en om welke bedragen dit gaat. 

Deon | Verdere uitzoek- en bespreekpunten











Concept

Onderzoek Nationale ombudsman: zet behoeften centraal  

• De Nationale ombudsman ontvangt veel klachten van mensen die niet tevreden zijn. Conclusie daarbij is dat overheidsinstanties niet aansluiten bij de behoeften.
• Voor de ombudsman was deze vraag aanleiding om te onderzoeken hoe overheidsinstanties in verschillende hersteltrajecten omgaan met de behoeften van gedupeerden.
• Het onderzoek: herstel, een vak apart – is naar aanleiding van bovenstaande uitgevoerd.  C
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De aanbevelingen van de Nationale ombudsman naar aanleiding van het onderzoek  zijn als volgt:

• Zet de behoeften van gedupeerden centraal bij het kiezen van een structuur en een werkwijze in hersteltrajecten; 
• Zoek uit wat gedupeerden nodig hebben en leer van bestaande kennis en ervaring.
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Concept

• Behoefteonderzoek is destijds in samenwerking met Motivaction uitgevoerd om meer inzicht te krijgen in de communicatiebehoeften van de burgers omtrent de afronding van de 
FSV. 
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Uit het behoefteonderzoek is gebleken dat:
• 54% van de burgers op de hoogte gehouden wil worden over de voortgang rondom hun registratie in de FSV middels een brief;
• 10% van de burgers geeft aan graag een telefoontje van de Belastingdienst te krijgen.
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Hoe wil je dat de Belastingdienst jou op de hoogte houdt van de voortgang rondom 
jouw registratie in de FSV?  (Basis – FSV-geregistreerden – n=89)

54%Via een brief van de Belastingdienst

10%Via een telefoontje van de Belastingdienst

Behoefteonderzoek: 54% geeft voorkeur aan een brief 














